

### Personal Information Collection Statement

The information provided by Participating Employers or Members of the Scheme on this application form or other forms prescribed by YF Life Trustees Limited ("Trustee") and details of any transactions or dealings by such Participating Employers or Members may be held by the Trustee for the purposes of processing their participation in the Scheme and providing administrative, computer or any other services as may be considered necessary in connection with the MPF operation, and may also be used for observing any legal, governmental or regulatory requirements of any relevant jurisdiction (including any disclosure or notification requirements to which any recipient of the data is subject) and for providing information for the dispatch of information on MPF products or services from the Trustee. Please note that failure to provide any information requested by the Trustee may result in the Trustee not being able to process your process your participation in the Scheme. Your personal information collected by or held by the Trustee may be transferred or disclosed by the Trustee to any of the following persons (whether within or outside Hong Kong) for the purposes as specified above or to governmental / regulatory bodies (whether within or outside Hong Kong) for them to carry out their governmental / regulatory functions: (1) The Trustee group companies and their associated / affiliated companies; (2) governmental / regulatory bodies and law enforcement agencies; and (3) crime prevention organisations and their members/participants; and (4) service providers and selected persons which are under a duty of confidentiality to the Trustee. Participating Employers and Members have a right to require access to and correction of their company or personal data or to request that their company or personal data not be used for direct marketing purposes by giving written notice to the Trustee at the address at 27/F, 33 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong. The Trustee may charge a reasonable fee for the processing of such request.

### 收集個人資料聲明

參與僱主或計劃成員在本申請表或在萬通信託有限公司（下稱「受託人」）所指定表格提供的資料及該等人士的交易詳情可由受託人保留，以作為批核參加本計劃申請之用途，並可用作提供行政、電腦或其他因強積金運作而需要的服務，並可用作遵行任何有關適用司法管轄區的法律、政府或監管規定（包括任何人所收取到的資料披露及通知規定）；及提供受託人用作發放其強積金產品或服務資料。請注意，閣下必須提供受託人所需的個人資料，否則，受託人將不能處理閣下之參加本計劃申請。受託人可能為達到上述目的或讓政府監管機構（不論在香港或海外）執行其職務而向以下任何一方（不論在香港或海外）轉移或透露由受託人收集或持有屬於閣下的個人資料：（1）受託人集團成員公司及其關聯或相關公司；（2）政府部門或監管機構和執法機構；及（3）防犯罪組織及其會員/參與者；及（4）與受託人有保密協議的服務提供者及其他人士。參與僱主和計劃成員有權查閱及更正其公司或個人資料，閣下可致函受託人要求其公司或個人資料不得使用於直接促銷用途，並呈交至香港灣仔駱克道 33 號 27 樓。處理上述要求時，受託人可能會收取合理費用。